
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XXVIII

Sesja w dniu 8 lipca 2021 
Obrady rozpoczęto 8 lipca 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:07 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Anna Twardowska
13. Arleta Wegner 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, że obecnych podczas sesji jest 12 Radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 14 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.

2. Ślubowanie Radnej Anny Twardowskiej.
Przewodniczący Rady poprosił wszystkich obecnych o powstanie.

Nastąpi ślubowanie.

W zawiązku z wyborem Pani Anny Twardowskiej na radną w wyborach uzupełniających do Rady Miasta
i Gminy Margonin, które odbyły się w dniu 4 lipca 2021 r., obecna w dniu dzisiejszym nowa Radna przed
przystąpieniem do wykonywania mandatu przystąpi do złożenia ślubowania. Zgodnie z przepisami 
ustawy o samorządzie gminnym Radny, który uzyskał mandat w czasie trwania kadencji, składa 
ślubowanie na pierwszej sesji, na której jest obecny.

Odczytam słowa ślubowania i po ich odczytaniu Pani Radna wypowie słowo „ślubuję”. Ślubowanie może
być złożone z dodaniem zdania: "Tak mi dopomóż Bóg."
Przewodniczący odczytuje słowa ślubowania: "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej,
ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie
dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 
Radna Anna Twardowska odpowiedziała „ślubuję”.
Przewodniczący  Rady  złożył  nowej  Radnej  gratulacje,  życzył  powodzenia,  owocnej  współpracy  i
stwierdził, że Pani Anna Twardowska objęła mandat radnego Rady Miasta i Gminy Margonin i według
listy obecności na sali obecnych jest już 13 Radnych.
Przewodniczący Rady poprosił o wręczenie przez Gminną Komisję Wyborczą Pani Annie Twardowskiej



zaświadczenia o wyborze.
Katarzyna Wojtecka i Elwira Kończak wręczyły Radnej Annie Twardowskiej  zaświadczenie o wyborze
na Radną Rady Miasta i Gminy Margonin.
Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli kwiaty nowej radnej i złożyli gratulacje. 

3. Informacja nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Ślubowanie Radnej Anny Twardowskiej.
3. Informacja nt. porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXVI i XXVII Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
6. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Informacja nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
8. Raport o stanie Gminy Margonin za 2020 rok:
a) przedstawienie raportu o stanie gminy Margonin za 2020 r.
b) debata o stanie gminy.
c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy Margonin.
9. Sprawozdanie z wykonania budżetu:
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Margonin za rok 2020 wraz z 
opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w tym sprawozdaniu.
b) przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Margonin wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku komisji.
c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Miasta i Gminy Margonin za 2020 r.
d) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Margonin.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) wydania opinii dla projektu lasów ochronnych
b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu.
c) wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 
Sypniewie.
d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej, w trybie wykonania roszczenia z 
art. 151 Kodeksu cywilnego.
e) obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin (PSG)
f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Szamocińskiej i ul. Strzeleckiej
g) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków.
h) określenia zasad udzielania dotacji celowej na likwidację ogrzewania opartego na paliwach stałych i 
zastąpieniu ich źródłami proekologicznymi.
i) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście i Gminie Margonin na rok szkolny 2021/2022.
j) nadania nazwy ulicy Bohaterów w miejscowości Młynary.
k) zmiana uchwały budżetowej na rok 2021.
l) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021-2024.
m) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy 
Margonin w 2021 roku.
n) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Zakładu Usług Komunalnych w Margoninie 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego i 
objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki.
o) rozpatrzenia petycji dot. utwardzenia i oświetlenia drogi na ul. Pogodnej w Studźcach
p) zmiany uchwały Nr I/3/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania Komisji rewizyjnej, ustalenia jej składu osobowego oraz Przewodniczącego.



r) zmiany uchwały Nr I/4/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania stałych komisji Rady Miasta i Gminy Margonin, ustalenia ich składu osobowego oraz 
przewodniczących
s) zmiany uchwały Nr I/5/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania Komisji Statutowej, ustalenia jej składu osobowego oraz Przewodniczącego
11. Wolne głosy.
12. Zakończenie sesji.

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad punktu (p,r,s) powołanie do komisji. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
NIEOBECNI (3)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski , Anna Twardowska

Głosowano w sprawie:
Informacja nt. porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
NIEOBECNI (3)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski , Anna Twardowska

Program sesji stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.

4. Przyjęcie protokołu z XXVI i XXVII Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z XXVI sesji rady?
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin..
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, 
Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , 
Andrzej Zmudziński 
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Gręda 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z XXVII sesji rady?
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
1) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej A. Wegner odczytała sprawozdanie z posiedzenia komisji z dnia 
21 czerwca 2021 r. 
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.

2) Radna J. Zmudzińska przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia komisji ds. finansów, budżetu i 
planowania oraz komisji ds. społecznych i rolniczych, komisji rewizyjnej z dnia 5 lipca a 2021 r. z 
13.05.2021 r.

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 4 do Protokołu. 

6. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

7. Informacja nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

8. Raport o stanie Gminy Margonin za 2020 rok:

a) przedstawienie raportu o stanie gminy Margonin za 2020 r.



Przewodniczący rady poinformował, że raport o stanie gminy został zamieszczony na stronie 
internetowej. Każdy radny otrzymał raport i mógł się z nim zapoznać.
Raport omówił Sekretarz F. Wyrwa.

Raport o stanie gminy stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

b) debata o stanie gminy.

W dyskusji wzięli udział:
M. Leśko – kilka wniosków po przeczytaniu raportu chciałbym kilka tylko te najważniejsze. Brakuje 
organizacji jakie działają na terenie naszej Gminy żeby to przekazać mieszkańcom dobrze by było to 
zamieścić np. Uniwersytet III wieku, działania koła słodzik, Działania Związków Emerytów tych 
najważniejszych organizacji taką miał bym propozycję na przyszły rok. W ubiegłym roku prosiłem żeby 
podać ilość gospodarstw i porównać to z gminami ościennymi w powiecie chodzieskim było tylko 
króciutko że rolnictwo się rozwija. W tym roku nie ma ani zdania myślę, że chociaż ilość gospodarstw 
mogłaby być zamieszczona w raporcie. Następnie w rozdziale II. 1. Plan zagospodarowania 
przestrzennego ja wiem że każdy może wejść na stronę BIP i zaciągnąć. Te uchwały są ujęte w raporcie 
ale można by dołączyć mapkę, żeby zobaczyć jakie tereny obejmują. W dziale kultura jest porównanie 
ilość imprez na całym powiecie mamy podane 1400 uczestników w tym czasie COVID to daje niezłą 
liczbę, Szamocin ma 35% liczebności gmina Chodzież a my jesteśmy na 3 miejscu, dobrze by było 
zamieścić ile kosztowały te imprezy wtedy można by porównać, wtedy mieszkaniec wiedziałby jaki jest 
koszt imprezy na danego uczestnika. Na koniec chciałbym dodać czego brakuje a powinno być 
zamieszczone moim zdaniem. Chodzi o temat spółek, które są tak chwalone na sesji, wymienić je i 
króciutko trochę przekazać zyski czy straty generują tego na pewno brakuje bo wiadomo że działają 
często są wymieniane dlaczego lepiej wykonywać inwestycje spółce jest łatwiej, prościej takie wnioski 
po przeczytaniu raportu. 
Przewodniczący  Rady  –  organizacje  można  przecież  łatwo  znaleźć  na  stronach  internetowych,
gospodarstwa idąc tym tropem to ile  można by wymieniać  tych rzeczy zakłady itd.  Takie  jest  moje
zdanie. Spółki rzeczywiście mógłby być. Ogólnie Panie Radny to co Pan Sekretarz powiedział Państwo
działając jako klub mają pewne uprawnienia i Państwo mówią że może to może tamto a może wypadało
by  skonkretyzować to i w formie uchwały i zobaczymy co by nam z tego wyszło i wtedy mielibyśmy to
czarno na białym co w którym miejscu ma być.
M.Miler – na stronie 26 raportu punkt I. 7 usuwanie azbestu jest opisane, określone są podane kwoty i jest
podana kwota w odniesieniu do wykorzystanej kwoty do usuwania azbestu w 2020 roku jest to kwota
podana albo w formie nie pełnej czyli dane w tym punkcie są niekompletne albo są błędne bo Miasto i
Gmina Margonin przekazują przynajmniej od 2 lat po 10 tys.w formie dotacji czy na podstawie umowy
10  tys.  do  powiatu  na  program  usuwania  azbestu  w  tym  konkretnym  przypadku  z  terenu  Gminy
Margonin.  Mamy podane w raporcie,  że zostały  udzielone  dofinansowanie dla  likwidacji  materiałów
zawierających azbest 4 szt.w zasadzie nie wiem czy chodzi o 4 szt. gospodarstwa czy 4 szt nie do końca
wiadomo czego. Do czego należy odnieś te 4 szt. Na pewno 10 tys zostało przekazane w zeszłym roku i
10 gospodarstw domowych z terenu Miasta i Gminy Margonin miało usunięty azbest albo była to forma
zdjęcia z dachu i zabrania albo już wcześniej zdjętego azbestu usunięcia. Więc albo na informacja jest
błędna albo niekompletna. 
Przewodniczący Rady – z tego co mi wiadomo prócz tego że Gmina Margonin dofinansowywała  Powiat 
teraz się ten program kończy, który miał za zadanie dofinansowywanie szamb bezodpływowych i azbest 
to było w jednym projekcie i to prawdopodobnie jest na druga kwota gdzie te 4 osoby były bo wtedy na 
osobę było 2 tys, i prawdopodobnie to jest to to jest kwestia tych 7 tys bo to na 4 osoby czyli się  mieści 
w tych 8 tys.
D. Bogacz – rzeczywiście my przekazaliśmy do Powiatu 10 tys złotych wykorzystane było 9 237 zł  
oprócz tego mieliśmy środki własne w budżecie i też udzielaliśmy takich dofinansowań. 2 tys. było 
dofinansowania dla 1 osoby fizycznej.
M. Leśko – Panie przewodniczący Pan mówi żeby przygotować uchwały ale to są tylko podpowiedzi 
wnioski w tym sensie to mówiłem, a o spółkach jak działają to warto by wpisać na następny rok. 

c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy Margonin.
Przewodnicząy rady przedstawił uchwałę c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania Burmistrzowi 



Miasta i Gminy Margonin. Przewodniczący Rady dodał, że uchwała podejmowana jest bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu rady tj. 8 osób. 

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy Margonin.. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
PRZECIW (2)
Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/274/2021 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu

9. Sprawozdanie z wykonania budżetu:

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Margonin za rok 2020 wraz z 
opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w tym sprawozdaniu.
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Margonin 
za rok 2020 wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu.
Sprawozdanie roczne z przebiegu wykonania budżetu gminy, planu finansowego instytucji kultury za 
2020 rok oraz informacji o stanie mienia gminy (Zarządzenie Nr 38/2021 Burmistrza Miasta i Gminy 
Margonin z dnia 29 marca 2021 r.) stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.
Uchwała Nr SO-14/0954/243/2021  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i 
Gminy Margonin za rok 2020 wraz z informacją o stanie mienia jednostki i objaśnieniami stanowi 
załącznik nr 10 do Protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi lub zgłaszają pytania do przedstawionego 
sprawozdania z wykonania budżetu? 

b) przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Margonin wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku komisji.
Przewodnicząca Komisji rewizyjnej A. Wegner przedstawiła wniosek komisji rewizyjnej w sprawie 
absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Margonin wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o
wniosku komisji.
Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.
Uchwała Nr SO-0955/101/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 
dnia 25 maja 2021 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin o
udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu na rok 2020 stanowi załącznik nr 12
do Protokołu.

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Miasta i Gminy Margonin za 2020 r.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Miasta i Gminy Margonin za 2020 r.. 



Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Mirosław Leśko , Maria Miler , Anna Twardowska
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

 Uchwała Nr XXVIII/275/2021 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu

d) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Margonin.
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że głosowanie nad uchwałą odbywa bezwzględna większością głosów w 
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady tj. 8 osób.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Margonin.. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/276/2021 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu

Przewodniczący pogratulował Burmistrzowi Udzielonego absolutorium.

Burmistrz – bardzo dziękuje radnym za udzielone absolutorium i zaufanie. Dziękuje za pracę na rzecz 
mieszkańców tej Gminy bo taka jest nasza rola. Dziękuje Wam Radnym, dziękuje pracownikom Gminy 
kierownikom jednostek, Pani Skarbnik, dziękuje Sołtysom którzy jak mówię są na pierwszej linii frontu. 
To co się dzieje w Gminie Margonin można to też przeczytać z raportu to jest wielki wzrost rozwoju 
naszej Gminy jesteśmy liderem nie tylko w Wielkopolsce a jesteśmy już Gminną marką o której mówi się
w całej Polsce. Jak widać nie wszystkim się to podoba nie podoba się co niektórym Radnym, że 
zadłużenie Gminy od kiedy ja zostałem Burmistrzem spadło z 40 %  do 5% nie podoba im się że dochód 
Gminy wzrósł prawie o 100% Bi kiedy zostałem Burmistrzem był 24 mln a teraz jest 46 mln. To są liczby
które o tym świadczą. Ale są Radni, którym się nie podoba nasze rondo, nowa Biblioteka nic im się nie 
podoba. Nie chcą  pomagać nie chcą być twórcami tego sukcesu potrafią tylko jątrzyć, kije w szprychy 
podkładać, nogi, śmiem nawet twierdzić, że chcieli by podpalić te nasze Miasto. Świadczy to tylko o tym 
jak ugryźć Burmistrza czy jego zastępcę ile rozpraw sądowych mu wytoczyć i nie potrafią wygrać w 
wyborach to chcą się pozbyć Burmistrza przez różne sprawy sądowe no niestety tak jest. Ale taka ich 



wola. Prośba moja jak co roku jak niechcecie pomagać nie przeszkadzajcie. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wydania opinii dla projektu lasów ochronnych
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
wydania opinii dla projektu lasów ochronnych. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/277/2021 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu.

b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu.
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/278/2021 stanowi załącznik nr 16 do Protokołu.

c) wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 
Sypniewie. 
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.



Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Sypniewie.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/279/2021 stanowi załącznik nr 17 do Protokołu.

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej, w trybie wykonania 
roszczenia z art. 151 Kodeksu cywilnego.
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej, w trybie wykonania roszczenia z art. 
151 Kodeksu cywilnego.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/280/2021 stanowi załącznik nr 18 do Protokołu.

e) obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin (PSG)
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin (PSG). 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 



NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/281/2021 stanowi załącznik nr 19 do Protokołu.

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Szamocińskiej i ul. 
Strzeleckiej
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Szamocińskiej i ul. Strzeleckiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/282/2021 stanowi załącznik nr 20 do Protokołu.

g) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko – czy to był jedyny wniosek, czy Parafia Żoń też składała wniosek?
- M. Nowaczewski jest to jedyny wniosek jaki wpłynął do Urzędu. 

Głosowano w sprawie:
zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski

Uchwała Nr XXVIII/283/2021 stanowi załącznik nr 21 do Protokołu.



h) określenia zasad udzielania dotacji celowej na likwidację ogrzewania opartego na paliwach 
stałych i zastąpieniu ich źródłami proekologicznymi.
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
Przewodniczący Rady – to może ja mam taką uwagę może warto by dodać źródło ciepła takie jak gaz 
propan butan dużych butlach bo nie wszędzie jest doprowadzony gaz. 
Zastępca – faktycznie możemy pomyśleć i doprecyzować na tyle ile się da, bo tych wątpliwości będzie 
sporo. Ten katalog można rozszerzyć, precyzyjnie trzeba to zapisać, żeby nie było wątpliwości Panie 
Marku warto to dopisać, jeśli będą takie sugestie. 
Przewodniczący – mam sugestię taka organizacyjną nie wiedziałem, że jest zmiana. Prośba na przyszłość 
proszę zamieszczać stary i zmieniony, żeby można sobie sprawdzić jakie były naniesione poprawki. 
B.Kończak – czy zmieniając ogrzewanie w danym gospodarstwie można otrzymać dotacje z różnych 
źródeł?
Zastępca – można nawet z  15 dostać byle to wszystko się kwalifikowało. Z odnawialnych jest na montaż 
paneli montaż fotowoltaiczne bo z tego są ulgi termomodernizacyjne. My mówimy o programie, który 
dotyczy wprost wymiany. Czyste powietrze to jest podstawowy program ale i jak najbardziej można 
dostać z Gminy Margonin nie wiem czy na terenie Woj. Wielkopolskiego działa taki program tak jak dla 
samorządu. Nie można  razy przedkładać do refundacji tych samych faktur. Z czystego powietrza można 
uzyskać dotacje w wysokości 30 – 40%.

Głosowano w sprawie:
określenia zasad udzielania dotacji celowej na likwidację ogrzewania opartego na paliwach stałych i 
zastąpieniu ich źródłami proekologicznymi..

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/284/2021 stanowi załącznik nr 22 do Protokołu.

i) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście i Gminie Margonin na rok szkolny 2021/2022.
D. Gurzyńska przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście i Gminie Margonin na rok szkolny 2021/2022.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 



Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/285/2021 stanowi załącznik nr 23 do Protokołu.

j) nadania nazwy ulicy Bohaterów w miejscowości Młynary.
I.Wolniewicz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
nadania nazwy ulicy Bohaterów w miejscowości Młynary.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/286/2021 stanowi załącznik nr 24 do Protokołu.

k) zmiana uchwały budżetowej na rok 2021.
D.Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
autopoprawki. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

zmiana uchwały budżetowej na rok 2021.

Głosowano w sprawie:
zmiana uchwały budżetowej na rok 2021.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/287/2021 stanowi załącznik nr 25 do Protokołu.

l) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021-2024.
D.Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021-2024.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/288/2021 stanowi załącznik nr 26 do Protokołu.

m) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie 
Gminy Margonin w 2021 roku.
J.Koczorowska przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy 
Margonin w 2021 roku.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/289/2021 stanowi załącznik nr 27 do Protokołu.



n) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Zakładu Usług Komunalnych w 
Margoninie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału 
zakładowego i objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki.
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Zakładu Usług Komunalnych w Margoninie 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego i 
objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/290/2021 stanowi załącznik nr 28 do Protokołu.

o) rozpatrzenia petycji dot. utwardzenia i oświetlenia drogi na ul. Pogodnej w Studźcach
T.Koźlarek przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji dot. utwardzenia i oświetlenia drogi na ul. Pogodnej w Studźcach. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, 
Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , 
Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Gręda 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/291/2021 stanowi załącznik nr 29 do Protokołu.

p) zmiany uchwały Nr I/3/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018 r. 
w sprawie powołania Komisji rewizyjnej, ustalenia jej składu osobowego oraz Przewodniczącego.
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.



Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr I/3/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania Komisji rewizyjnej, ustalenia jej składu osobowego oraz Przewodniczącego.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/292/2021 stanowi załącznik nr 30 do Protokołu.

r) zmiany uchwały Nr I/4/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018 r. 
w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta i Gminy Margonin, ustalenia ich składu 
osobowego oraz przewodniczących
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr I/4/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania stałych komisji Rady Miasta i Gminy Margonin, ustalenia ich składu osobowego oraz 
przewodniczących. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/293/2021 stanowi załącznik nr 31 do Protokołu.

s) zmiany uchwały Nr I/5/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018 r. 
w sprawie powołania Komisji Statutowej, ustalenia jej składu osobowego oraz Przewodniczącego
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 



Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr I/5/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania Komisji Statutowej, ustalenia jej składu osobowego oraz Przewodniczącego. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XXVIII/294/2021 stanowi załącznik nr 32 do Protokołu.

11. Wolne głosy.
M. Lęśko -  mam kilka pytań ostatnio często zadawane. Panie Burmistrzu ile kosztował AIR Show w 
Margoninie?
Zastępca Burmistrza- ostatnio też odpowiadałem w 2018 roku po czasie na dzień dzisiejszy ja nie jestem 
wstanie nie są jeszcze wszystkie  koszty zapłacone. Poprzedni Air Show Margonin co z resztą sprawdzała
Pani Monika Bereta potwierdzić bo wy macie te informacje z 2018 r. 15 tys. to był ten minus, który był w
2018 roku myślę, że teraz to będą podobne pieniądze i wyjdzie to na 0. Pamiętajcie my mamy sponsorów 
był PKO BP, Kostrzyńsko – Słubicka strefa, nie małe pieniądze w to wkładali mieliśmy też 100- 130 tys 
z biletów zabraknie na pewno ale to raczej około kilkunastu tysięcy nie są to wyższe sumy. Na pewno 
wydarzenia kosztują AIR Show nie jest wydarzeniem misyjnym orkiestry na pewno kosztują dużo więcej.
Same orkiestry nie ale cała logistyka z nimi związana – tak. Różne rzeczy będą nas w kulturze 
kosztowały czy to folki, których teraz akurat nie ma. Dożynki, które kosztują nie małe pieniądze ta 
impreza jest imprezą komercyjną. Ja wiem że ludzie pytają bo im wydaje się że to są jakieś kosmiczne 
pieniądze tylko trzeba ludziom tłumaczyć, że jest to impreza komercyjna tam są bilety są sponsorzy nikt 
sobie nie pozwoli u nas  nie robić biletów i dołożyć do tego jakieś kosmiczne pieniądze z jednego 
prostego powodu. Jak Państwo wiecie w 2011, 2012 roku te dotacje były na poziomie miliona Ośrodka 
Kultury teraz macie kilka tysięcy gdzie koszty o 30, 40 % wzrosły. My nie możemy sobie pozwolić na 
wtopę i dołożyć 50 czy 100 tys. bo nie zrobimy następnego misyjnego wydarzenia więc odpowiem jak 
jestem przy głosie odnośnie ulicy Poznańskiej obok będzie też przerobiona ta instalacja faktycznie tam 
jest jeszcze tak, że ta  butla tam jest. Jedno jest zrobione i to drugie też będzie zrobione bo to jest sytuacja
niedopuszczalna która tam w tej chwili  jest. Co do kosztów Air Show odpowiem na następnej sesji 
wtedy już te koszty powinny. Koszty będą niższe bo kilka samolotów nie przyleciało ze względu na 
pogodę to trochę nas ratowało w tym przypadku bo ileś osób nie przyszło a bilety mogły być sprzedane. 
Około 4 tys osób weszło na imprezę.
M. Leśko – lampa koło ronda 2 lata i 6 miesięcy mam sygnały że nadal nie świeci. Zadanie Gminy 
zostało zrobione skrzynka została zamontowana ale dostaje sygnały, że nie świeci ta lampa. 
Kolejne pytanie zrobiliśmy dość dobrze tą drogę za jeziorem przy sprzedaży działki jest podłączana woda
czy nie warto było Panie Burmistrzu nie wiem w jakiej odległości jest sieć wodociągowa pod drogą, teraz
jest to rozbierane. Czy nie warto było wiedząc że jest tam sieć przebudować to za pas drogi. Dostaje 
sygnały przejechałem się wczoraj jest rozebrana droga to będzie się niszczyło będzie siadało tych działem
ma tam by 8 – 10 to ta droga straci na wartości.
Zastępca Burmistrza- ja nie wiem czy można było to wówczas przebudować przy każdej inwestycji 
można wszystko przebudować to podnosi gigantycznie koszty natomiast ta droga była budowana w 2013 
czy 2014 ten etap za jeziorem. Działki o których Pan mówi nie wiem kiedy zostały podzielone to że 
ludzie w 2021 się podłączają my tam niczego nie budujemy ludzie prywatnie występują o warunki i te 
warunki dostają trudno żeby ich nie dostali. My nie możemy 8 czy 10 lat temu, że ktoś może chcieć sobie
działki wyznaczyć podzielić bo na takie rzeczy nas nie stać żeby uzbrajać tereny. Tam jest kostka to jest 
możliwe do rozebrania i położenia i te warunki ktoś od nas dostał my nie możemy przyblokować nie 



wiem kiedy tam była wydana prawomocna decyzja o podziale tych nieruchomości o scaleniu tych 
nieruchomości od kiedy one mają odpowiedni status. Jeśli mówi Pan, że oni się podłączają to jest to do 
sprawdzenia to że dookoła są działki ale są też pola które mogą mieć status tam planu nie ma więc ludzie 
na warunkach zabudowy mogą wystąpić o warunki i te warunki dostają. Wiecie Państwo to nie jest droga 
budowana rok czy dwa lata temu by tego typu założenia robić. Mamy wiele takich inwestycji zresztą nie 
tylko my ludzie gaz podłączają ja gazu nie mam a za chwile będą podłączał a droga jest zrobiona 3 lata 
temu i też będę występował o zgodę fakt że tam przycisk akurat robiony nie będą konstrukcji naruszać. 
Pewnie się da pewne rzeczy zaplanować tylko pytanie na ile lat do przodu, bo to są koszty. 
M. Leśko – ja rozumiem Pana wypowiedź ale musi Pan przyznać, że nie jest dobrym sposobem budować 
drogę na sieci wodociągowej mimo wszystko czy byłaby budowana w 2008, 2005, 2002 czy 2018 to była 
tam sieć i przykryto ją drogą dobry sposób to nie jest.
Zastępca Burmistrza- Pan sięga jeszcze  problemów Pana Kadego gdzie po działkach budowany jest 
wodociąg albo sieć kanalizacji sanitarnej przeciągnięta przez środek działki wymaga to potem 
przebudowy ludzie przychodzą bo to jest na prywatnych terenach nieuregulowane w żaden sposób. Pan 
ma racje że nie jest to tak do końca jak być powinno niemniej ja Panu tłumacze że jeśli droga ta 
kosztowała (to Zuk wtedy budował) 400 czy 500 tys.to przebudowa tej sieci poza kosztowałaby 100 czy 
150 tys. nie było na tamten czas takich pieniędzy. Jest w planach budowa chodnika między Margońską 
Wsią a Kowalewem i tam budowany ma by kolektor i było rozważane czy budujemy to znowu poza 
pasem i wykupujemy kolejne tereny za kosmiczne w gruncie rzeczy pieniądze bo nikt nam za darmo 
gruntów nie daje. Czasy za darmo się skończyły my już płacimy odszkodowania za lata właśnie 90 gdzie 
budowali kolektory nikt nie patrzył czy wolno czy nie wolno mieli tak zwaną ustną zgodę . Dziś przy 
budowie je przebudowujemy. Ostatnio mieliśmy przykład na Studźcach działki które były przez Gminę 
sprzedawane 7 czy 8 lat temu. Gmina sobie przeciągnęła kabel energetyczny przez środek i teoretycznie 
właściciel się nie mógł wybudować nie zgodziłem się na przebudowę na koszt gminy mogliśmy odstąpić 
od umowy na tą chwilę pokazuje jak przebudowywać po obrzeżach. Jeżeli będziemy przebudowywać 
kanalizację która często idzie w drogach czy sieć wodociągową to musimy się liczyć że nie wybudujemy 
5 km dróg tylko 2 km to jest kwestia pewnej filozofii tam gdzie budujemy nowe drogi to w  porządku to 
możemy wziąć to pod uwagę tam gdzie budujemy po starych śladach jest to dużo bardziej kosztogenne, 
ktoś zarzucał przy budowie ronda tam były bardzo krótkie odcinki wzięte pod uwagę do przebudowy, 
gdybyśmy mieli tam całą sieć przebudowywać to kogo byłoby na to stać. Spółka musiałaby tam pewnie z 
milion złotych tam przeznaczyć ja nie twierdze, że jest to właściwe ale my nie jesteśmy krainą mlekiem i 
miodem płynącą gdzie nie starcza na wszystko pieniędzy. Droga będzie dużo droższa jeśli przy tej okazji 
będziemy budować wraz z chodnikiem i też będzie dużo drożej. Sieć mogła być przebudowana tylko to 
podwyższało koszty inwestycji. Mija 8, 9 lat wpływają wnioski o przyłączenie to na tych ludziach 
spoczywa obowiązek przywrócenia do stanu poprzedniego i tego trzeba się trzymać ci ludzie muszą po 
prostu tą kostkę tam położyć a panowie którzy wydali decyzję muszą tego dopilnować. Uwaga jest 
słuszna ale to jest problem pieniędzy.
M. Lęśko – ostatnia kwestia pytanie od mieszkańców Zbyszewic a na to pytanie to ja im nie odpowiem. 
Pytają czy Radny Zbyszewic działa i jest bo to już nie mój okręg. 
Przewodniczący Rady – informacje o sesjach i komisjach otrzymuje. Dziś z nim rozmawiałem i jest w 
Niemczech i nie ma go tutaj. 
Zastępca Burmistrza- słuchajcie Państwo każdy z nas pracują, mają swoje obowiązki. Bycie w Radzie to
nie jest praca to jest pełnienie obowiązków społecznych, za to jest dieta która jest jakąś rekompensatą to
nie jest  żadne wynagrodzenie w gruncie rzeczy praca Radnego oczywiście to bycie na sesji czy komisji,
ale to też kontakt z mieszkańcami, a jeśli ma radny kontakt z tymi mieszkańcami a nie wiem czy ma
trudno  mi  się  wypowiadać  to  w  jego  sumieniu  Ci  ludzie  go  ocenią.  Przyjdą  wybory  i  jeśli  będzie
startował w wyborach no to ludzie wystawiają laurkę. Może ludzie powinni zwrócić się wprost do tego
Radnego, wiem że gazetę roznosi, a...Sołtys roznosi gazetę. Człowiek mieszka, ludzie mogą pójść do
niego w pewnych sprawach, jeśli będą czuli że on ich zaniedbuje no to podejmą odpowiednie kroki, mają
za dwa lata wybory taka jest demokracja, że ludzie oceniają kogoś w wyborach. Życie nie polega tylko na
tym, że się składa wnioski o referenda, to jest pewien mechanizm ale też zakłócenie pewnego rytmu w
przypadku Radnego oczywiście, że pełni on tak długo póki nie zrezygnuje, z tego co wiem w wyborach
startował został oceniony, wybory wygrał więc ludzie  za 2 lata również go ocenią, chyba że nie będzie
startował tego to ja nie wiem. To jest też jakaś forma oceny kogoś. Kto jak wykonuje swoje obowiązki to
sobie  w  sumieniu  odpowiedzieć  czy  są  wykonywane  należycie  czy  nie  są  wykonane  należycie
wykonywane.  My  tego  nie  będziemy  rozstrzygać,  co  najwyżej  Przewodniczący  Rady  ma  jakieś



mechanizmy wpłynięcia perswazji Radny jest osobą niezależną nie jest zależny od drugiego Radnego.
Jego mandat jest wolnym mandatem wykonuje go tak jak chce. Problem byłby gdyby się wyprowadził,
gdyby się wyprowadził to Rada powinna podjąć stosowane działania musi być mieszkańcem ale jeśli się
nie wyprowadził i nadal mieszka to nawet rada nie ma możliwości wpłynięcia. 
J. Zmudzińska – wpłynęło do mnie pismo od mieszkańców, sąsiadów zamieszkujących Rynek 22. W
sprawie likwidacji  w centrum Margonina gnojownika.  Pokrótce jest  to gospodarstwo rolne gdzie jest
przechowywany obornik (zdjęcie poglądowe) jest to niezgodne. Przygotowałam sobie materiały, które mi
pomogą a więc  25 m od pomieszczeń przeznaczonych dla ludzi, na działkach sąsiadujących nie powinny
znajdować  się  składowiska  obornika  i  4  m od  granicy  z  działką.  A  płyta  do  składowiska  obornika
powinna mieć nie przepuszczalne dno, musi być zaopatrzona w przykrycie i inne sztywne odporne na
uszkodzenia  mechaniczne,  musi  być  zabezpieczone  ogrodzenie  o  co  najmniej  180  cm  nie  jest  to
przestrzegane. Jest dopuszczalne usytuowanie takiego zbiornika gdy sąsiadami są też inni rolnicy tutaj w
tym przypadku nie, musieliby mieć tą samą działalność. Organem uprawniającym do sprawdzenia tego
jest Inspekcja Ochrony Środowiska z polecenia Burmistrza. Jest to również łamanie z art.144  Kodeksu
Cywilnego  ponieważ  właściciel  przy  wykonywaniu  swojego prawa  powinien  powstrzymywać  się  od
działań,  które  by   zakłócałyby  korzystanie  z  nieruchomości  sąsiednich   ponad  przeciętną  miarę
wynikających ze społecznego – gospodarczego   przeznaczenia nieruchomości i stosunków miejscowych. 
W tej  sprawie jest  imisja materialna tzn. przechodzenie czosnek i robaków. Chodzi o to, że jest tam
bardzo dużo robactwa i jest nieprzyjemny zapach utrzymujący się 24 h na dobę. Imisją mogą towarzyszyć
zapach,  przy  którym często  występuje  zagrożenie  dla  zdrowia  w dłuższej  perspektywie  nawet  życie
człowieka związane z tego typu imisjami. Więc tutaj akurat prawo jest po stronie sąsiadów. Ja już tą
sprawę zgłosiłam do Straży Miejskiej, mogą tylko pójść i upomnieć, Pan Burmistrz może wystąpić to
Inspektoratu,  żeby sprawdził  tą  sprawę,  sąsiedzi  chcę  żeby to wywozić  regularnie,  żeby to  nie  było
zaleganie,  proszą  o  jakąkolwiek  interwencję  Pana Burmistrza  to  jest  jedna  sprawa.   Druga od Pana
Bukowskiego do Pani Hoffaman nie świecą lamy na ul. Powst. Wlkp 4 lampy. Bardzo bym prosiła bo
sąsiedzi skarżą się już lata, mam tutaj zdjęcie poglądowe jak wygląda składowisko tego obornika  oraz
mam podpisy sąsiadów. Prosiłabym o interwencje w imieniu mieszkańców są to ulice i Rynek ul. Wąska
ja nie ukrywam, że jak dobrze wiatr zawieje to na Kościelnej też jest odczuwalny ten zapach. Bardzo
dziękuje. 
Zastępca Burmistrza- oczywiście tym problemem zajmie się Straż Miejska, która może zająć się tym
głębiej aniżeli tylko upomnieniem. Nie przyjemny zapach nie jest normowany i tu jest problem ta ustawa
odorowa nie obowiązuje.  Gdyby ta ustawa była byłoby to prostsze.  I znowu kłania się, że kiedyś na
terenie  miasta  nie  wiem  czy  słusznie  czy  nie  pozwolono,  żeby  na  terenie  miejskim  mogły  jakby
funkcjonować. Oczywiście ta sprawa będzie dalej procedowano, zawiadomimy stosowne służby, ale to
nie jest jedyny problem ja wszedłem na przyczepę koło Ośrodka Kultury to ja się przeraziłem co jest na
podwórzu u niektórych ludzi, coś nieprawdopodobnego i to są jeszcze większe zagrożenia dlatego że są
to materiały jakie są. Kto chce niech się przejedzie na ul. Strzelecką, zobaczcie jak wygląda po prawej
stronie  na  ul.  Strzeleckiej.  Zobaczcie  jakie  śmietnisko zostało  zrobione i  trochę  mamy takie  ułomne
przepisy,  że tak powiem można sobie  odbijać piłeczkę  i  my to naprawdę robimy.  Ja mogę Państwu
pokazać nie dalej jak dwa dni temu, ktoś mi pokazuje jak wygląda koło Motelu z góry  jak dwóch ludzi
sobie wypuściło pomosty na pół jeziora na odległość 30 lub 40 m, 50m w jezioro  za chwile porty sobie
tam stworzą, bo bogaci bo mają pieniądze bo mają wszystko my nie jesteśmy właścicielem jeziora my
możemy tylko prosić apelować błagać odpowiednie służby o interwencję i się odbijamy od ściany i ludzie
tą widzą, bo ktoś ma pieniądze i może wszystko. Być może ma to legalnie ja tego nie wiem ale wygląda
to kuriozalnie widzieliście te 2  pomosty tam na Nowym Mieście? Za chwile sobie tam port stworzą,
spróbujcie Państwo przejść suchą nogą wokół jeziora gdzieś na wysokości Sypniewa, tutaj jest dokładnie
tak samo. Ludzie sobie pogrodzili, przegrodzili. Przepisy są tak ułomne ludzie myślą, że my możemy coś
w tej  kwestii  coś zrobić,  możemy zawiadomić  WIOŚ przyjadą i  co on zmierzy.  Inspekcja  Sanitarna
bardziej jeśli jest jakieś robactwo, które przechodzi to jest raczej interwencja Inspekcji Sanitarnej, dlatego
że  WIOŚ  bada  poziom  hałasu  no  i  śmieci.  My  zawiadomimy  oczywiście  Inspekcję  i  WIOŚ  tylko
mówię,że te sprawy nie są sprawami prostymi bo my odbijamy się od ściany przepisy są tak ułomne.
Burmistrz nie specjalnie ma mechanizmy wbrew pozorom w tym zakresie. Mamy jakieś mechanizmy
chodzimy i sprawdzamy czy ktoś wywozi szambo i pokazuje nam 1 rachunek za cały rok nikt w to nie
uwierzy, że szambo które ma 9 m ³ zapełnia się w miesiąc i ktoś ma 1 rachunek no i wygrywają z nami
tacy  ludzie,  jeżeli  żądamy  częściej.  Ja  tylko  Państwu  pokazuje  jakie  my  mamy  w  gruncie  rzeczy
mechanizmy, żeby na to wpływać i kontrolować to jest trochę ta sama sytuacja, ta interwencja zostanie



podjęta proszę żeby to zgłosić i złożyć to u nas w oryginale i pójdzie to w odpowiednie  miejsce. Jest to
strasznie  frustrujące,  że  jedna  strona  może  tak  postępować  a  druga  nie  może  nic  z  tym zrobić,  my
naprawdę z tymi pomostami my tu interweniujemy ludzie nam to zgłaszają ale często się odbijamy od
ściany nie mamy na to naprawdę wpływu. To co możemy to proszę przekazać, że zrobimy to w w naszej
mocy i kompetencji, ale tu bardzo dużo Straż Miejska będzie mogła zrobić chyba, że państwo wyjdziecie
z inicjatywą zmian w regulaminie czystości i  porządku odpowiednie doprecyzowane zapisy,  tam jest
klucz problemu co może być czego nie ja nie mówię, żeby zamykać gospodarstwa nie o to chodzi, ale
doprecyzowywać odległości itd. Regulamin utrzymania czystości być może Rada, Komisja powinna się
uformować i zająć się tym tematem na przyszłość. To nie tylko sprawa obornika czy nawozów, ale tych
spraw naprawdę jest więcej to co wyszło na dronach czy satelitach to jest czasami obraz przerażający
tego  Państwo  nie  widzicie  za  tymi  płotami  wysokimi.  Ludzie  mają  bardzo  niebezpieczne  rzeczy
zmagazynowane na podwórzach w centrum miasta.
J.  Zmudzińska  –  mieszkańcom nie  zależy  żeby całkowicie  zlikwidować  gospodarstwo tylko  właśnie
proszą o to żeby systematycznie wywozić, żeby to nie zalegało. Chodzi o to, że jeśli to zalega przez
dłuższy czas to z tego są te uciążliwości zapach robactwo i to wszystko. Także mieszkańcom nie zależy
na tym żeby całkowicie  likwidować gospodarstwo tylko proszą o interwencję,  żeby wyjaśnić tą  całą
sprawę. 
A.  Twardowska  –  ja  chciałam  się  zapytać  Pana  Burmistrza  czy  będzie  możliwość  postawienia  2
dodatkowych toalet jedną na placu zabaw przy ul. Cmentarnej ,i jedną na Rynku ponieważ jest bardzo
dużo turystów i jak ludzie przyjeżdżają i teraz stoją toi - toi  zostawione po Festiwalu Pałuckim  to ludzie
chodzili  do  tych  TOI  -TOI.  Wiem,że  toaleta  jest  przy  przystanku  autobusowym,  ale  nawet  lokalne
osobowy zrobiły sobie we wjeździe między posesjami publiczną toaletę załatwiając swoje potrzeby. Było
to zgłaszane do Straży Miejskiej  na Policję  powiedzieli,  że mam zrobić zdjęcia  jak załatwiają  swoje
potrzeby. Na placu zabaw jest bardzo dużo dzieci są to dzieci w różnym wieku starszą chodzą na tz.
Niemiecki  cmentarz  i  tam  załatwiają  swoje  sprawy  fizjologiczne.        
Zastępca Burmistrza- to nie jest nowy temat to już Pani Maria Miler o tym wielokrotnie mówiła ja mogę
powtórzyć dokładnie to samo postawienie przenośnej toalety kosztuje 160 tys. jaka w tej  chwili jest
zlokalizowana na plaży natomiast postawienie toi- toi ja nie do końca wiem czy to rozwiązuje sytuacje.
Wejdźcie Państwo do TOI-TOI i zobaczcie. A w ogóle Państwo jak jeździcie po Polsce znajdźcie takie
miejsce  zróbcie  zdjęcie  gdzie  plac  zabaw  ma  toaletę.  Może  są  ja  takiego  nie  zauważyłem  powiem
szczerze. Ja tylko pokazuję...w Chodzieży też nie widziałem takiej toalety może w Wągrowcu jest nie
wiem natomiast turyści mają ten przystanek, ktoś ich tam nakierować musi są restauracje w których mogą
się zatrzymać coś zjeść i mogą spokojnie skorzystać z tych toalet. To co Państwo mówią jest słuszne,
tylko my nie jesteśmy na takim poziomie, żeby eleganckie toalety stawiać...na razie jest ona na plaży
kosztem ogromnego  wysiłku  jakby  finansowego  ...jest  to  słuszne  ale  są  to  koszty.  Czy  TOI  –  TOI
rozwiąże  sytuację...życzę  Państwu wszystkiego dobrego jak  się  wchodzi  do TOI  – ToI,  nie  ma tam
odpływu to wszystko jest tam gromadzone, to musiałaby być normalna toaleta można się zastanowić nad
budową toalet miejskich a niektórzy powiedzą bo będzie trzeba płacić złotówkę czy dwa. Na plaży jest
wybór TOI-TOI lub toaleta i gdzie chodzą ludzie  a wbrew pozorom płacą. Nasze TOI-TOI naprawdę są
kilka razy w tygodniu czyszczone to się wiąże z kosztami ale zjeżdżalnia na to zarabia. Ja to zapisałem to
już  kiedyś  był  temat.  Chciałbym,  faktycznie  zobaczyć  czy  te  toalety  są  na  placach  zabaw  jak  my
postawimy w Margoninie to Pan Jurek Staniewski zapyta dlaczego nie w Próchnowie. 
Przewodniczący Rady – gdy na festyn był postawiony TOI-TOI to niektórzy mieszkańcy mieszkańcy
myśleli,  że jest on gminny i wręcz z pretensjami, że został on zabrany. To był TOI – TOI z serwisu,
zapłacony przez organizatorów. 
M. Miler – w zasadzie miałabym tematy do poruszenia na jeden Pan odpowiedział , bardzo się ciesze że
w miejscu gdzie był gaz i butla gazowa, że została to rozwiązana niemniej jednak, jeśli ma Pan taką moc
sprawczą,  bo z tym to troszeczkę  trwało czy Pan rozeznał  temat  czy nie.  Poproszę o interwencję  w
sprawie podjęcia działań pod remontowania jednego mieszkania, bo tam jest naprawdę źle ja dostałam
odpowiedź, że zostały tam wstawione nowe drzwi itd. Ja wiem, że Pan powie że to wszystko rozbija się o
pieniądze i to jest prawda. Było tam obiecane, że będzie wymiana źródła ciepła w lokalu mieszkalnym
jest piec kaflowy, który nie spełnia warunków takich podstawowych jako źródło ciepła wiem że ma być
tam wymieniony piec na kozę. Może za Pana interwencją zrobi się to szybciej. I to tyle jeśli chodziłoby o
to pytanie. Dziękuje, jeśli faktycznie ta butla zostanie dam zlikwidowana to będzie to bezpieczne dla
jednego  i  drugiego  mieszkania.  Czy  udało  się  uzyskać  harmonogram wywozu  śmieci  ma  Pan jakąś
informację na ten temat?



Zastępca Burmistrza- mam informację, może jest to kuriozalne to my za to nie płacimy, płacimy od ilości
wywozu śmieci, jeśli jadą i nic nie zabierają to mi tak za to nie płacimy, natomiast ten harmonogram jest
tak ułożony a nie inaczej nie ma coś za coś, bo płacimy od tony normalnie od ilości. Ktoś powie weźcie
nam plastik, który i tak ma inne koszty. Możemy to wyrzucić tylko to wyrzucenie nie da nam żadnej
oszczędności. Jeśli Państwo sobie życzą to my to zrobimy w harmonogramie tego nie będzie ale żadna z
tego oszczędność.  My płacimy za śmieci  od tony,  w zależności  od ilości  odwiezionej.  Jakby to nas
determinuje jeśli taka wola to harmonogram zmienimy. 
M.  Miler  –  mam  pytanie  odnośnie  drogi  za  Strzelnicą  potocznie  zwaną  przez  mieszkańców  drogą
czereśniową.  Czy  tam  Gmina  wykonuje  jakieś  prace  związane  z  utwardzeniem  tej  drogi,  tam  jest
nawieziony piasek jest to droga gminna, ale tam ciągle coś się dzieje teraz jest tam sucho i nie ma kałuż
ale tam generalnie w okresie takim kiedy jesienią się idzie tam nie idzie przejść i trzeba wejść na pole bo
tam z tą drogą coś się dzieje gdyby można sprawdzić co tam się dzieje. Czy ma Pan jakąś wiedzę? Ja
rozumiem, że nie można ingerować w tereny prywatne i  sama odbijam się składając różne pisma do
instytucji  od jakiegoś muru skomplikowanych przepisów, ale to jest droga gminna. Pytanie dotyczące
karetki,  ja  sama nie wiedziałam że karetki już nie ma wiem, że była to karetka na czas COVID jak
wyglądamy teraz z miejscem, które było przygotowane do karetki. Czy jest szansa, żeby ta karetka tu
była. Czy była tylko po prostu na czas COVID? Jak to wygląda w tej chwili?
Zastępca Burmistrza- karetka była 3 dodatkowa na powiat na województwo było chyba 6 czy 7, jedna
poszła  na  powiat  chodzieski  jej  dyslokacja  poszła  na  Margonin  i  to  było  mocno  uzasadnione.  Jest
przygotowana cała infrastruktura.3 karetki na powiecie nie będzie koniec kropka nie ma to uzasadnienia
medycznego  nie  ma COVID czyli  nie  ma uzasadnienia  żeby była  3 karetka  na  terenie  powiatu,  ale
Wojewoda sam to zaproponował druga karetka, która stacjonuje w Chodzieży jedna z lekarzem będzie
stacjonowała  w Chodzieży  a  druga  P  może  stacjonować  w Margoninie  to  wymaga  czasu  bo  trzeba
zmienić plan wojewódzki i to się tworzy dostaliśmy kolejne pismo które mamy wykazać zapotrzebowanie
które widac po ilości wyjazdów karetka kapitalnie obsługiwała Szamocin, część Budzynia Dziewklucz
kierunek  na  Gołańcz.  Gołaniecka  wyjeżdza  często  na  Damasławek  i  jej  tam  nie  ma  na  Gołańczy.
Infrastruktura  czeka  tam  jest  wszystko  przygotowane  wbrew pozorom niewielkim  kosztem środków
COVID to zostało zrobione formalności trwają ale to będzie ta druga z ratownikami tu są nawet lepsze
warunki. Plan Wojewódzki trzeba zmienić procedura jest żmudna natomiast my też mamy pisma, które
wysyłaliśmy wiele razy i to było za Wojewodę Florka, potem Wojewoda Mikołajczyk, który wogóle nie
odpowiedział i mam trochę żalu i kolejny Wojewoda, który rozumie ten problem bardziej niż ktokolwiek
inny. W ostanich 2 latach powstała 1 dodatkowa karetka w Raszkowie. Nie może być 3 karetek na tak
małą populację.  Jak nie ma COVID wyjeżdzają około 4 razy na dobę. S będzie w Chodzieży a P w
Margoninie. Jeśli karetka wyjeżdzała z chorym do Poznania to nie było jej trochę więc jej czasami nawet
nie było widać. 
R. Gimzicki – roznosząc gazety dostałem pytanie dotyczące tego pomostu koło Pana Mikołajczyka czy
jest szansa, żeby coś z tym zrobić jak ja chodzę albo ktoś jedzie rowerem to z roweru może zejść, osoby
schodzą przechodzą przez mostek i jadą dalej.  Natomiast z wózka nie wyobrażam sobie, żeby szedł z
wózka i przejechał. Naprawdę ten wjazd jest niemożliwy byłem zobaczyć z tą osobą niepełnosprawną nie
jest  wstanie  podjechać.  Zakończenie  sesji.

 



    

12. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady poinformował,  że wyczerpano wszystkie  punkty programu, w związku z czym
ogłasza zamknięcie XXIX Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin w dniu 8 lipca 2021 roku o godzinie
16.07.

 Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

Przygotował(a): Joanna Koczorowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


